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De Europese pluimveesector bespreekt duurzame productie en samenwerking 
 

Brussel, 12 oktober 2023 – AVEC, de vereniging van pluimveeverwerkers en pluimveehandelaren in 

de EU-landen, werkte samen met Elanco Animal Health en Agra Facts om het belang van 

wetenschappelijk onderbouwde duurzame pluimveeproductie in de EU te bespreken. McDonald's 

Four Paws, BNP Paribas & de Europese Commissie brachten allemaal hun eigen perspectieven in 

het paneldebat. Duurzaamheid staat momenteel hoog op de Europese agenda, met in het verschiet 

wetswijzigingen die relevant zijn voor de sector. 

 
Het hybride evenement met de titel 'Achieving Science-Backed Sustainable Poultry Production in the 
EU' (Wetenschappelijk onderbouwde duurzame pluimveeproductie in de EU) vond plaats in Brussel op 
11 oktober, met ongeveer 35 deelnemers ter plaatse en meer dan 150 virtuele deelnemers. 
 
Jesse Sevcik, Global Public Affairs, Policy, and Sustainability bij Elanco Animal Health herinnerde het 
publiek dat "wij gezonde dieren dus gezond pluimvee zien als een essentieel onderdeel van een 
bloeiende en duurzame Europese en wereldwijde voedselvoorziening. We zien dialoog als een 
belangrijk onderdeel hiervan. Dierlijk eiwit en in het bijzonder eiwit afkomstig van pluimvee is 
essentieel voor het leveren van voedingsstoffen in de toekomst. Dit moet dan ook in de context van 
duurzaamheid gezet worden". 
 
Birthe Steenberg, secretaris-generaal van AVEC, opende de discussie met een introductie van de 
duurzaamheidscharter van de overkoepelende groep. "Een pluimveeproducent moet een holistische 
benadering hebben als het om duurzaamheid gaat, door aandacht te besteden aan dierenwelzijn, 
voedselveiligheid, betaalbaarheid en milieubescherming. Dit is wat we hebben benadrukt in onze 
duurzaamheidscharter". 
 
Joe Moran, directeur van het Europese beleidsbureau van Four Paws, stelde dat er een 
gemeenschappelijke basis nodig is tussen de industrie en welzijnsregels. Dit om te voldoen aan 
duurzaamheidsdoelen en verwachtingen van de consument in de komende dierenwelzijnswetgeving. 
"Uiteindelijk moeten we ervoor zorgen dat veranderingen die worden ingevoerd ook werken voor 
boeren en dat boeren volledig worden ondersteund door deze veranderingen. Ook hebben we goede 
ondersteuning nodig voor de pluimvee-industrie met betrekking tot import. Want we zullen geen 
vooruitgang boeken als collectief, tenzij Europese boeren de garantie krijgen dat ze niet worden 
onderboden door goedkopere producten van mindere kwaliteit die van buiten Europa komen. Ik denk 
dat dit iets is waar we het binnen de sector over eens zijn. Het zou wreed zijn om van boeren te 
verwachten dat ze hogere standaarden gaan hanteren zonder te garanderen dat ze niet worden 
onderboden", aldus de dierenwelzijnsactiviste. 
 
Zowel Floor Uitterhoeve als Janet Helms van McDonald's benadrukten dat ze bezig zijn met het 
verzamelen van gegevens over het welzijn van miljarden vleeskuikens. Ook investeren ze in onderzoek 
en ontwikkeling en diepen ze de normen en waarden uit.  
 
"Uit onze gegevens blijkt dat goed bedrijfsmanagement en vakmanschap de belangrijkste bepalende 
factoren zijn voor het welzijn van vleeskuikens. We willen samen met onze leveranciers eraan werken 
om welzijnsresultaten te blijven verbeteren. Dit in combinatie met onze bedrijfsbeloften om de CO2 
uitstoot terug te dringen tot netto nul in 2050, ontbossing uit te bannen en onze belofte aan onze 
klanten om betaalbaar voedsel te leveren", aldus Floor Uitterhoeve van McDonald's.  
 

https://avec-poultry.eu/news/press-release-the-european-poultry-sector-discusses-sustainable-production-and-collaboration/
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"We weten dat er mogelijkheden zijn om het leven van een kuiken te verbeteren en tegelijkertijd 
voedsel betaalbaar te houden voor de consument. Een van de dingen die we doen is verrijking en 
verlichting bieden aan de kuikens. We testen, leren en implementeren maatregelen om kuikens 
kuikens te laten zijn", aldus Janet Helms, Senior Manager, Global Sustainable Sourcing, Animal Health 
and Welfare bij McDonald's live vanuit Chicago. 
 
De voedselinflatie is ook een belangrijk punt van zorg voor veel bedrijven. In december 2022 bedroeg 
de inflatie voor voedsel en niet-alcoholische dranken in de Europese Unie 17,8 procent, waarna deze 
is gedaald naar 13,8% in juni 2023.1 Magdalena Kowalewska van BNP Paribas benadrukte dat de oorlog 
in Oekraïne ook een grote invloed heeft gehad op de Europese pluimveesector, met name op de graan- 
en pluimveemarkten. Een andere belangrijke factor is dat er geen verbod is op de import van 
landbouwproducten, waaronder pluimvee, uit Oekraïne naar de Europese Unie. 
 
Veranderingen in de wetgeving zijn een ander punt van zorg. Op 5 januari 2023 is de Maatschappelijk 
Verantwoord Ondernemen (MVO) rapportage van kracht gegaan. Deze rapportage vereist dat grote 
en beursgenoteerde bedrijven regelmatig verslag uitbrengen over hun sociale risico’s en 
milieurisico's en hoe hun activiteiten mensen en het milieu beïnvloeden.2 "Vanuit het oogpunt van 
financiële instellingen zijn de MVO-richtlijnen en de rapportage belangrijke factoren. De MVO schrijft 
dat meer dan 50.000 Europese bedrijven vanaf 2025 scope 3-emissies moeten rapporteren. Scope 3-
emissies verwijzen naar indirecte emissies die verband houden met de productie van een bedrijf en 
omvatten alle emissies die zijn opgenomen in de waardeketen en producten. Deze verplichting heeft 
directe gevolgen voor meer dan 70% van de pluimvee verwerkende bedrijven in de EU, en heeft 
indirecte gevolgen op fokkers, voederbedrijven en alle deelnemers in de pluimveeproductieketen.", 
aldus Magdalena Kowalewska, Senior Food & Agri Sector Analyst bij BNP Paribas. 
 
Terwijl de Europese Commissie haar werkzaamheden afrondt met betrekking tot belangrijke 
wetswijzigingen, verklaarde Joanna Stawowy, lid van het kabinet van Janusz Wojciechowski, dat 
synergie tussen verschillende partijen essentieel is. "Voor de pluimveesector is het belangrijk wat er 
gebeurt op het gebied van plattelandsontwikkeling, en dat er investeringen zijn in bijvoorbeeld 
huisvestingssystemen. Daar hebben we ook een aanzienlijk budget voor. We beschikken over 2,4 
miljard euro, dus ik denk dat dit veel helpt bij de overgang. Het is belangrijk om zoveel mogelijk te 
anticiperen. Er zijn veel zorgen over dierenwelzijnswetgeving en de impact ervan op boeren. Daarom 
moedigen we lidstaten aan om zoveel mogelijk te anticiperen en de beschikbare middelen te 
gebruiken", concludeerde Joanna Stawowy, die verantwoordelijk is voor dossiers met betrekking tot 
de Farm to Fork-strategie en in het bijzonder dierenwelzijn binnen het team van Wojciechowski. 
 
Beleidsmakers moeten zorgen voor wetgevingsinitiatieven op basis van feiten en wetenschap die 
rechtstreeks verband houden met de duurzame productie van pluimvee. De belangrijkste boodschap 
was dat het waarborgen van een veilige voedselvoorziening de komende jaren van cruciaal belang zal 
zijn, terwijl de impact vanuit het perspectief van broeikasgassen in de gaten moet worden gehouden. 
Er staat de Europese pluimveesector veel uitdagingen te wachten, vooral op het vlak van nieuwe 
dierwelzijn wetgeving en de MVO-rapportage. Duurzaamheid is cruciaal voor de pluimveesector, en 
daarom is samenwerking en een strategische dialoog tussen de sector en beleidsmakers van groot 
belang. AVEC en Elanco Animal Health steunen de oproep van de Commissie voor minder polarisatie 
en meer dialoog met de landbouwsector. 
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Voor meer informatie kunt u contact opnemen met: 

Birthe Steenberg, Secretary General in AVEC 

E-Mail: bs@avec-poultry.eu 

Isabella Beck Jørgensen, Communications Manager 

E-Mail: ibeckjorgensen@kellencompany.com 

Lees meer over AVEC op: avec-poultry.eu 

Download het duurzaamheidsprotocol hier  
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